



الرقم : 1168 / 106 / 2023

التاريخ : 16 / 10 / 2023

تعميم Circular

رقم (112) No

الموافق : 1 / ربيع الاخر / 1445

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Reference to the Companies Control Department letter dated 15/10/2023 regarding the compulsory liquidation of UNITED INTEGRATED FOR MULTIPLE INDUSTRIES AND INVESTMENTS Company (UNTG) (copy is attached), and by virtue of the provisions of Articles (8/D) and (10/D) of Directives of The Over-The-Counter Market at the ASE; Kindly note the following:

First: The shares of the above mentioned company will continue suspending from trading as of Monday 16/10/2023.

Second: The trading in the shares of the above mentioned company will be cancelled from the (OTC) market, as of Tuesday 17/10/2023 and according to the following information:

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى كتاب دائرة مراقبة الشركات المؤرخ في 2023/10/15 بخصوص تسجيل دعوى تصفية إجبارية لشركة المتحدة التكاملية للصناعات المتعددة والاستثمار (UNTG) (مرفق صورة عنه)، واستناداً لأحكام المادتين (8/د) و(10/د) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة، أرجو إعلامكم بأنه سيتم:

أولاً: استمرار إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه، وذلك اعتباراً من صباح اليوم الاثنين الموافق 2023/10/16.

ثانياً: إلغاء التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه من سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2023/10/17، وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة Company
141107	UNTGO	المتحدة التكاملية للصناعات المتعددة والاستثمار

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center

بسام أبو عباس
نائب المدير التنفيذي

نسخة: - هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية